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Abstract (en)
[origin: US4544482A] The device using high-gradient magnetic separation techniques to extract magnetizable particles from a flowing medium
contains a filter structure which has several wire nets made of non-corroding, ferromagnetic material with a predetermined mesh width and wire
gauge. These nets are arranged, one behind the other, perpendicular to the direction of flow of the medium. The wire nets are subjected to a
magnetic field that is either parallel or antiparallel to the direction of flow of the medium. In order to increase the rate of separation, particularly for
particles of varying size and magnetizability, and the maintenance interval for this separation device, the filter structure is divided into at least two
parts (10, 11) arranged one after the other along the direction of flow of the medium (M), with the magnetic flux density (B1) present in the region
of the first part (10) of the filter structure that is smaller than the magnetic flux denisty (B2) present in the region of the second part (11) of the filter
structure. At least the wires in the nets (14) at the end (16) of the device where the medium (M) enters the first part (10) of the filter structure have a
heavier gauge than the wires of the nets (15) at the outlet end (17) where the medium (M') leaves the second part (11) of the filter structure.

Abstract (de)
Die Vorrichtung der Hochgradienten-Magnettrenntechnik zum Abscheiden von magnetisierbaren Teilchen aus einem strömenden Medium
enthält eine Filterstruktur, welche mehrere senkrecht zur Strömungsrichtung des Mediums eng hintereinander angeordnete Drahtnetze aus
nichtkorrodierendem, ferromagnetischem Material mit vorbestimmter Maschenweite und Stärke ihrer Drähte aufweist, wobei die Drahtnetze in einem
im wesentlichen parallel oder antiparallel zur Strömungsrichtung des Mediums gerichteten Magnetfeld angeordnet sind. Um den Abscheidegrad,
insbesondere bei Teilchen unterschiedlicher Größe und Magnetisierbarkeit, und die Standzeit dieser Abscheidevorrichtung zu erhöhen, ist gemäß
der Erfindung vorgesehen, daß die Filterstruktur mindestens zwei in Strömungsrichtung des Mediums (M) gesehen nacheinander angeordnete
Teilstrukturen (10, 11) enthält, wobei im Bereich der ersten Filterteilstruktur (10) eine magnetische Flußdichte (B1) hervorgerufen ist, die geringer ist
als die im Bereich der zweiten Filterteilstruktur (11) erzeugte magnetische Flußdichte (B2), und wobei zumindest die Drähte der Netze (14) an der
Eintrittseite (16) des Mediums (M) in die erste Filterteilstruktur (10) eine größere Stärke aufweisen als die Drähte der Netze (15) an der Austrittsseite
(17) des Mediums (M') aus der zweiten Filterteilstruktur (11).
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